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Upprustningen av Kanalplan 

 

Kanalplan, också kallad Hammarby IP, är i dagsläget hemmaplan för Hammarbys 

damfotbollslag som 2015 spelar i Damallsvenskan. Anläggningen uppfyller dock inte Svenska 

Fotbollförbundets krav för spel i Damallsvenskan och måste rustas för detta. 

 

Såväl Folkpartiet som den nya majoriteten har uttryckt ett tydligt önskemål om att Kanalplan 

måste rustas upp för spel i Damallsvenskan så snabbt som möjligt. Vi kan därför bara beklaga 

att det inte verkar gå att genomföra en upprustning i tid för säsongsstart 2015. Att förslaget till 

investeringsplan för idrottsnämnden innehåller ett anslag om 20 mnkr för upprustning av 

Kanalplan under 2016 tyder på att det kommer att dröja ytterligare innan upprustningen är 

färdigställd. 

 

För Folkpartiets del är en upprustning av Kanalplan en viktig del i att skapa jämlika 

förutsättningar för att bedriva flick- och damfotboll på elitnivå i Stockholm. För oss är det 

självklart att en upprustning av Kanalplan ska planeras och bedrivas i nära samarbete med de 

aktörer som ska verka där, framför allt Hammarby Dam. Det gäller till exempel planering av 

omklädningsrum, café och klubbhus. 

 

Förutom att få en allmän redogörelse för upprustningsplanerna så skulle jag vilja ha svar på 

följande frågor från förvaltningen: 

 

1. När förväntas Hammarbys damer åter kunna spela på Kanalplan? 

2. Hur planerar man att involvera och samverka med berörda föreningar i upprustningen av 

Kanalplan? 

 

 


